
Rada Powiatu Kolskiego 
ul. Sienkiewicza 21/23 

62-600 KOŁO
BRZ.0002.1.2025

Protokół Nr XIV 

z XIV sesji Rady Powiatu Kolskiego 

z dnia 30 stycznia 2025r.

XIV sesja Rady Powiatu Kolskiego odbyła się 30 stycznia 2025r, w sali 102 Starostwa 

Powiatowego w Kole i trwała od godz. 13:00 do godz.14:40.

1. Otwarcie sesji

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Kolskiego Ryszard Kasiorek.

2. Powitanie gości

Przewodniczący rady powitał radnych, naczelników, kierowników służb, jednostek i wszystkich 

obecnych. Przewodniczący rady poinformował uczestników sesji, że obrady są rejestrowane za 

pomocą urządzeń nagrywających obraz i dźwięk.

3. Stwierdzenie quorum

Przewodniczący stwierdził, że na ustawowy stan 21 radnych w XIV sesji udział bierze 17 

radnych, co stanowi quorum do prawomocności obrad i podejmowania uchwał.

Obecni na sesji: Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, 

Kozajda Mariusz, Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Pietrzak 

Grzegorz, Piorun Radomir, Szarecki Zbigniew, Świątek Marek, Tomczak Henryk, Tomicki Marek, 

Wasiak Zenon, Wieczorek Dorota.

Nieobecni na sesji; Kropidłowski Robert, Niestrawska Aneta, Ochędalska Ewa, Politańska 

Agnieszka.
I

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

4. Przyjęcie protokół z XIII sesji

Nikt nie wniósł uwag do protokołu, wobec powyższego Przewodniczący rady poddał pod 

głosowanie protokół z XIII sesji Rady Powiatu Kolskiego.



Wyniki głosowania: głosowało 17 radnych.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4.

Wyniki imienne:

ZA (17)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kozajda Mariusz, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Pietrzak Grzegorz, Piorun 

Radomir, Szarecki Zbigniew, Świątek Marek, Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, 

Wieczorek Dorota.

NIEOBECNI (4)

Kropidłowski Robert, Niestrawska Aneta, Ochędalska Ewa, Politańska Agnieszka.

Protokół z XIII sesji Rady Powiatu Kolskiego został przyjęty jednogłośnie. Wydruk z głosowania 

imiennego stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.

5. Przyjęcie porządku obrad

Nikt nie zgłaszał uwag do proponowanego porządku obrad, w związku z tym przewodniczący 

poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad.

Wyniki głosowania: głosowało 17 radnych.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4.

Wyniki imienne:

ZA (17)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kozajda Mariusz, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Pietrzak Grzegorz, Piorun 

Radomir, Szarecki Zbigniew, Świątek Marek, Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, 

Wieczorek Dorota.

NIEOBECNI (4)

Kropidłowski Robert, Niestrawska Aneta, Ochędalska Ewa, Politańska Agnieszka.

Porządek obrad XIV sesji Rady Powiatu Kolskiego został przyjęty jednogłośnie. Wydruk z 

głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.



Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Powiatu.

2. Powitanie.

3. Stwierdzenie quorum.

4. Przyjęcie protokołu z XIII sesji.

5. Przyjęcie porządku obrad.

6. Informacja Starosty z działalności międzysesyjnej Zarządu.

7. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Kolskiego na 2025r.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Kolskiego na lata 2025-2029.

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej montażu barierki drogowej 
przy drodze powiatowej nr 3199P w m. Boguszyniec.

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu 
„Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących pracy w powiecie kolskim w 
latach 2025-2026" realizowanego w ramach Programu Fundusze Europejskie dla 
Wielkopolski 2021-2027.

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań z zakresu 
administracji rządowej.

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 
kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach dla których organem prowadzącym jest 
Powiat Kolski na 2025r.

14. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Kolski w 2024r.

15. Sprawozdanie z działalności Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2024r.

16. Wolne głosy i wnioski.

17. Zamknięcie obrad.

6. Informacja Starosty z działalności międzysesyjnej Zarządu.

Wicestarosta Lech Brzeziński przedstawił informację z działalności wydziałów i jednostek 

zespolonych za m-c styczeń. Materiały te stanowią załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Wicestarosta podczas wystąpienia poinformował radnych, że w związku z planowaną 

inwestycją Powiatu Kolskiego, Gminy Miejskiej Koło, Gminy Osiek Mały oraz Gminy Koło, 

Zarząd Powiatu Kolskiego podjął w dniu 15 stycznia 2025 roku uchwałę w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji społecznych, których przedmiotem było wyrażenie opinii w 



kwestii budowy skrzyżowania dwupoziomowego z linią kolejową wraz z dojazdami w ciągu 

drogi powiatowej nr 3205P, tj. budowy wiaduktu drogowego nad linią kolejową w ciągu ul. 

Toruńskiej w Kole. Konsultacje społeczne w formie spotkania z mieszkańcami Gminy Miejskiej 

Koło, Gminy Koło i Gminy Osiek Mały zostały przeprowadzone w dniu 28 stycznia br. w siedzibie 

remizy OSP w Osieku Wielkim. Na wspomnianym spotkaniu Starosta Kolski omówił planowaną 

inwestycję oraz udzielił mieszkańcom odpowiedzi na ich zapytania. Mieszkańcy poprzez 

zarządzone głosowanie wyrazili jednogłośne poparcie realizacji inwestycji budowy wiaduktu 

drogowego i wyrazili satysfakcję dotyczącą planów realizacji tej inwestycji.

7. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach.

Przewodniczący rady poinformował, że nie wpłynęły od radnych żadne interpelacje i zapytania.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Powiatu Kolskiego na 

2025r.

Skarbnik Zygmunt Sołtysiak poinformował, że projekt uchwały był omawiany na merytorycznej 

Komisji Budżetu i Finansów. Przedstawił zmiany w zakresie udzielonych Powiatowi dotacji 

celowych oraz dodatkowe zmiany, które powstały po terminie przesłania projektu uchwały 

radnym. Stanowią one załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

W dyskusji nie zabrał nikt głosu.

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie powiatu kolskiego na 2025r.

Wyniki głosowania: głosowało 17 radnych.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4.

Wyniki imienne:

ZA (17)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kozajda Mariusz, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Pietrzak Grzegorz, Piorun 

Radomir, Szarecki Zbigniew, Świątek Marek, Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, 

Wieczorek Dorota.



NIEOBECNI (4)

Kropidtowski Robert, Niestrawska Aneta, Ochędalska Ewa, Politańska Agnieszka.

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załqcznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XIV/71/2025 i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu.

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Kolskiego na lata 2025-2029.

Skarbnik Zygmunt Sołtysiak przedstawił projekt uchwały. Zmiany głównie dotyczą aktualizacji i 

dostosowania limitów zobowiązań przedsięwzięć zawartych w WPF do zakresu ich realizacji. 

Dyskusji nad projektem uchwały nie było.

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Kolskiego na lata 2025- 

2029.

Wyniki głosowania: głosowało 17 radnych.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4.

Wyniki imienne:

ZA (17)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kozajda Mariusz, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Pietrzak Grzegorz, Piorun 

Radomir, Szarecki Zbigniew, Świątek Marek, Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, 

Wieczorek Dorota.

NIEOBECNI (4)

Kropidtowski Robert, Niestrawska Aneta, Ochędalska Ewa, Politańska Agnieszka.

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XiV/72/2025 i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu.



10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej montażu barierki drogowej 

przy drodze powiatowej nr 3199P w m. Boguszyniec.

Projekt uchwały odczytał przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marek Marciniak. 

Petycja nie została uwzględniona. Dyskusji nad projektem uchwały nie było.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji dotyczącej montażu barierki drogowej przy drodze powiatowej nr 3199P 

w m. Boguszyniec".

Wyniki głosowania: głosowało 17 radnych.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4.

Wyniki imienne:

ZA (17)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kozajda Mariusz, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Pietrzak Grzegorz, Piorun 

Radomir, Szarecki Zbigniew, Świątek Marek, Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, 

Wieczorek Dorota.

NIEOBECNI (4)

Kropidłowski Robert, Niestrawska Aneta, Ochędalska Ewa, Politańska Agnieszka.

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona NrXIV/73/2025 i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu.

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu 

„Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych i poszukujących pracy w powiecie kolskim w 

latach 2025-2026" realizowanego w ramach Programu Fundusze Europejskie dla 

Wielkopolski 2021-2027.

Projekt uchwały przedstawiła zastępca dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Kole Agata 

Wieczorek. Projekt obowiązywał będzie w okresie od 01.01.2025r. do 31.12.2026r. o wartości 

ogółem: 3 122 354,81 zł. Realizacja programu przyczyni się do zaktywizowania co najmniej 196 

osób bezrobotnych z powiatu kolskiego zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy w 

Kole.

Nie było dyskusji do przedstawionego projektu uchwały.



Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia i przystąpienia do realizacji projektu „Aktywizacja zawodowa osób bezrobotnych 

i poszukujących pracy w powiecie kolskim w latach 2025-2026" realizowanego w ramach 

Programu Fundusze Europejskie dla Wielkopolski 2021-2027.

Wyniki głosowania: głosowało 17 radnych.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4.

Wyniki imienne:

ZA (17)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kozajda Mariusz, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Pietrzak Grzegorz, Piorun 

Radomir, Szarecki Zbigniew, Świątek Marek, Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, 

Wieczorek Dorota.

NIEOBECNI (4)

Kropidtowski Robert, Niestrawska Aneta, Ochędalska Ewa, Politańska Agnieszka.

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona NrXIV/74/2025 i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu.

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań z zakresu 

administracji rządowej.

Projekt omówił sekretarz Artur Szafrański. Podjęcie uchwały jest konieczne do podpisania 

porozumienia pomiędzy Wojewodą Wielkopolskim a Powiatem Kolskim w sprawie zawierania 

umów na prowadzenie badań specjalistycznych dla potrzeb Powiatowej Komisji Lekarskiej. 

Kwalifikacja wojskowa w tym roku odbędzie się w dniach 10.03.-02.04.2025r.

Nie było dyskusji do przedmiotowej uchwały.

Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań z zakresu administracji rządowej.



Wyniki głosowania: głosowało 17 radnych.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4.

Wyniki imienne:

ZA (17)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kozajda Mariusz, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Pietrzak Grzegorz, Piorun 

Radomir, Szarecki Zbigniew, Świątek Marek, Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, 

Wieczorek Dorota.

NIEOBECNI (4)

Kropidłowski Robert, Niestrawska Aneta, Ochędalska Ewa, Politańska Agnieszka.

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załqcznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona Nr XIV/75/2025 i stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 

protokołu.

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 

kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym 

jest Powiat Kolski na 2025r.

Projekt przedstawiła naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji Dorota Szkudlarek. 

Na mocy Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej organ prowadzący opracowuje na dany 

rok kalendarzowy plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustala maksymalną kwotę dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli, dla których 

organem prowadzącym jest Powiat Kolski. Kwoty te wynikają z 0,8% odpisu od wynagrodzenia 

nauczycieli. Szkoły złożyły zapotrzebowanie na środki w wysokości 256.910,00 zł. Kwoty te 

zostały uwzględnione w planach finansowych szkół. Maksymalna kwota dofinansowania w 

danym roku wynosi do 70% poniesionych kosztów, ale nie więcej niż 1.000,00 zł za jeden 

semestr.

Dyskusji nad projektem uchwały nie było.

Komisja Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący rady Ryszard Kasiorek poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 



maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach, 

dla których organem prowadzącym jest Powiat Kolski na 2025r.

Wyniki głosowania: głosowało 17 radnych.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4.

Wyniki imienne:

ZA (17)

Banasiak Waldemar, Brzeziński Lech, Kasiorek Ryszard, Koligot Waldemar, Kozajda Mariusz, 

Królasik Łukasz, Ławniczak Rafał, Marciniak Marek, Michalska Anna, Pietrzak Grzegorz, Piorun 

Radomir, Szarecki Zbigniew, Świątek Marek, Tomczak Henryk, Tomicki Marek, Wasiak Zenon, 

Wieczorek Dorota.

NIEOBECNI (4)

Kropidłowski Robert, Niestrawska Aneta, Ochędalska Ewa, Politańska Agnieszka.

Wydruk z głosowania imiennego stanowi załqcznik nr 16 do niniejszego protokołu.

Uchwała została podjęta, oznaczona NrXIV/76/2025 i stanowi załgcznik nr 17 do niniejszego 

protokołu.

14. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Kolski w 2024r.

Naczelnik Dorota Szkudlarek przedstawiła sprawozdanie. Rada Powiatu otrzymuje corocznie 

do wiadomości sprawozdanie o wysokość średniego wynagrodzenia nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego, które określa art. 30 ust. 3 ustawy - Karta 

Nauczyciela. W wyniku przeprowadzonej analizy stwierdzono, iż nie będzie dopłaty do żadnego 

ze stopni. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Powiat Kolski w 2024 roku 

zostało przyjęte przez aklamację i stanowi załgcznik nr 18 do niniejszego protokołu.

15. Sprawozdanie z działalności Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2024r.

Pytań do sprawozdania z działalności Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku nie było. 

Przewodniczący rady stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła przez aklamację sprawozdanie z 

działalności Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 2024r. Sprawozdanie stanowi 

załgcznik nr 19 do niniejszego protokołu.



Obecny na obradach sesji Powiatowy Lekarz Weterynarii w Kole Radosław Namyślak, 

przedstawił informację w temacie działań podejmowanych w związku z wystąpieniem wysoce 

zjadliwej grypy ptaków w m. Barłogi, gm. Grzegorzew. W ramach realizacji zadań w zakresie 

zwalczania wirusa wybito 10 000 sztuk gęsi hodowlanych, 194 000 sztuk drobiu. Zgodnie z 

wytycznymi służb weterynaryjnych i sanitarnych, wyznaczono dwa obszary szczególnego 

nadzoru jako teren zapowietrzony w promieniu 3 km od ogniska oraz teren zagrożony w 

promieniu 10 km od ogniska. Mimo zakończenia działań likwidacyjnych służby nadal prowadzą 

kontrolę okolicznych gospodarstw oraz monitorują sytuację, aby zapobiec dalszemu 

rozprzestrzenianiu się wirusa.

Radni dopytywali, czy właściciele drobiu byli ubezpieczeni, jakie działania prewencyjne zostaną 

wdrożone przez Inspektorat oraz o chorobę niebieskiego języka u zwierząt. Dr Namyślak 

odpowiedział na wszystkie zapytania radnych.

16. Wolne głosy i wnioski.

Radny Marek Tomicki powrócił do tematu przywrócenia połączenia kolejowego PKP, który 

zatrzymywałby się w Lipich Górach w gminie Babiak. Odczytał pismo od Marszałka 

Województwa Wielkopolskiego z dnia 20.12.2024r. w sprawie odmowy uruchomienia 

połączenia Kłodawa- Babiak- Koło. Radny poprosił o kontynuowanie starań o przywrócenie 

połączeń kolejowych, bowiem mieszkańcy oczekują na uruchomienie tego połączenia. 

Proponuje jeszcze raz wystąpić do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego z 

wnioskiem w tej sprawie. Radny w temacie likwidacji poczty w Babiaku poinformował, że 

otrzymał z Ministerstwa informację o utworzeniu w Babiaku filii poczty. Zapewniono również, 

że wszystkie osoby będą nadal zatrudnione.

17. Zamknięcie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady Ryszard Kasiorek zamknął 

obrady XIV sesji o godz. 14:40 

Protokółowała:

Malwina Morzycka przewodnicz^^.


